
PROTOKÓŁ Nr  0012 .6.3.2011 
z posiedzenia  

Komisji Kultury i Sportu 
w dniu 21 kwietnia 2011r.  

 
Miejsce posiedzenia  sala nr 110 
Czas posiedzenia  godz. 15.00 – 17.30 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście, zgodnie z 
załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad 

 
I. Spotkanie z przedstawicielami komisji sportowo-kulturalnych z 

miast partnerskich – godzina 10.00 
 

Godzina 15.00 – posiedzenie komisji  
 
1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 

 
3. Działalność Miejskiej Biblioteki Publicznej 

 
4. Sprawy bieżące: 

 
• projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2011 – 2043,  
• projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/16/2010 Rady 

Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 28 grudnia 2010 roku w sprawie 
budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2011 rok,  

• projekt uchwały w sprawie ustanowienia stypendiów oraz nagród i 
wyróżnień dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe oraz 
nagród dla trenerów prowadzących szkolenie zawodników 
osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym lub 
krajowym współzawodnictwie sportowym. 

• pismo ZS nr 12 w sprawie remontu boiska,  
 

5. Wolne głosy i wnioski 
6. Przyjęcie protokołu z dnia 24 marca 2011 r.  
7. Zakończenie posiedzenia  
 
I. Spotkanie z przedstawicielami komisji sportowo-kulturalnych z 
miast partnerskich – godzina 10.00 

 
Przewodniczący Komisji Andrzej Matusiak wraz z Radną Iwoną Rosińską oraz 
przedstawicielami komisji  z Karviny dokonali wizytacji obiektów sportowych 
miasta. Odwiedzili między innymi stadion przy ul. Harcerskiej , budowę hali 
widowisko –sportowej przy ul. Leśnej, basen Laguna,  Galerię Historii Miasta, 
bibliotekę Masnówka. Przedstawicielom z Karwiny podobał się fakt, że miasto 
udostępnia obiekty sportowe klubom za darmo.  
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Na zakończenie spotkania Czesi podziękowali za przybycie na posiedzenie komisji 
Kultury i Sportu oraz zaprosili Radnych na wizytę do Karviny.  
 
 
Ad. 1 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Wiceprzewodniczący  Komisji – Janusz Ogiegło 
powitał przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych gości.  
 
 
Ad. 2 
 
Komisja przyjęła porządek obrad.  
 
Ad. 3 
 
Działalność Miejskiej Biblioteki Publicznej 
 
Maria Kucharska – Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej przedstawiła 
informację o działalności Biblioteki.  
 
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Maria Kucharska poinformowała również o problemach lokalowych, braku 
biblioteki w Bziu , ciasnych pomieszczeniach oraz o głównym budynku biblioteki, 
który nie jest dostosowany dla osób niepełnosprawnych. Zwróciła również uwagę 
na potrzebę nabycia  nowszego sprzętu komputerowego.  
 
Janusz Ogiegło 
 - Witam na posiedzeniu komisji Pana W. Kwietnia oraz Pana R. Fajkus. Proszę 
powiedzieć w jakiej sprawie Panowie przyszli na Komisję? 
 
Roman Fajkus 
 - Otrzymaliśmy zaproszenie od Pana Przewodniczącego Rady Grzegorza 
Matusiaka. Jak Państwu wiadomo organizujemy drużynowe i indywidualne 
mistrzostwa Polski juniorów w tenisie stołowym. Mistrzostwa odbędą się na hali 
Omega. Na halę przybyła komisja Polskiego związku tenisa stołowego, która 
postawiła kilka warunków do zrealizowania – pismo w załączeniu.   
 
Komisja przegłosowała wniosek w sprawie organizacji drużynowych i 
indywidualnych mistrzostwa Polski juniorów.  
 
Wniosek został przyjęty głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0. 
 
Ad. 4 
 
Sprawy bieżące: 
 
 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2011 – 2043,  
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Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – 
Dariusz Holesz. Poinformował, że będzie autopoprawka do projektu uchwały. 
Autopoprawka będzie dotyczyć remontu wiaduktu w Bziu. W planie mamy 38 
mln. zł. Całość finansowana jest ze szkód górniczych. Do tej pory miasto od 
kopalni otrzymało 23 mln. zł. Szacujemy , że po przetargu plus wykonywane 
roboty będzie to koszt 26 mln. zł. W tym roku kopalnia wpłaci prawie 2 mln. 300 
tys. zł.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1 
 
 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/16/2010 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 28 grudnia 2010 roku w sprawie 
budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2011 rok,  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0.  
 
 
 

• projekt uchwały w sprawie ustanowienia stypendiów oraz nagród i 
wyróżnień dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe oraz 
nagród dla trenerów prowadzących szkolenie zawodników 
osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym lub 
krajowym współzawodnictwie sportowym. 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Naczelnik 

Wydziału Informacji, Kultury i Sportu  - Olga Majkowska. Poinformowała,  że 
Zgodnie z art. 31 oraz art. 35 ust. 5 i 6 ustawy z dnia 25 czerwca 2010 r. o 
sporcie  jednostki samorządu terytorialnego mogą ustanawiać i finansować 
okresowe stypendia sportowe oraz nagrody i wyróżnienia dla osób fizycznych za 
osiągnięte wyniki sportowe, biorąc pod uwagę znaczenie danego sportu dla  tej 
jednostki samorządu terytorialnego oraz osiągnięty wynik sportowy. Uchwała 
zawiera inne rozwiązania niż poprzednia uchwała. Uchwała była w konsultacjach, 
była ogłoszona na stronie internetowej oraz wywieszona na tablicy ogłoszeń. Nie 
wpłynęły pisemne uwagi do uchwały.  Powołana ustawa uchyla przepisy ustawy z 
dnia 18 stycznia 1996 r. o kulturze fizycznej oraz z dnia 29 lipca 2005 r. o 
sporcie kwalifikowanym, na mocy których n/w uchwały zostały podjęte: 
1.Traci moc Uchwała Nr XLI/548/2009 Rady Miasta Jastrzębie Zdrój z dnia 23 
kwietnia 2009 r.w sprawie ustanowienia stypendiów sportowych dla zawodników, 
osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym współzawodnictwie 
sportowym lub w krajowym współzawodnictwie sportowym. 
2.Traci moc Uchwała Nr LI/662/2010 Rady Miasta Jastrzębie Zdrój z dnia 28 
stycznia 2010 r. zmieniająca Uchwałę Nr XLIV/913/2006 Rady Miasta Jastrzębie 
Zdrój z dnia 25 maja 2006 r.w sprawie określenia warunków oraz trybu 
przyznawania wyróżnień i nagród, rodzajów wyróżnień  i nagród oraz wysokości 
nagród pieniężnych za  wysokie wyniki sportowe w sporcie kwalifikowanym, 
zmienioną Uchwałą Nr XII/141/2007 Rady Miasta Jastrzębie Zdrój z dnia 28 
czerwca 2007  w tej samej sprawie. 
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3.Traci moc Uchwała Nr LI/663/2010 Rady Miasta Jastrzębie Zdrój z dnia 28 
stycznia 2010 r. zmieniająca Uchwałę Nr XIX/203/2007 Rady Miasta Jastrzębie 
Zdrój z dnia 22 listopada 2007r.w sprawie warunków oraz trybu przyznawania 
nagród pieniężnych oraz wysokości nagród pieniężnych dla trenerów, zasłużonych 
w osiąganiu wysokich wyników w sporcie kwalifikowanym, zmienioną Uchwałą Nr 
XXII/289/2008 Rady Miasta Jastrzębie Zdrój z dnia 31 stycznia 2008  w tej 
samej sprawie. 
4. Traci moc Uchwała Nr XLIV/913/2006 Rady Miasta Jastrzębie Zdrój z dnia 25 
maja 2006 r. w sprawie określenia warunków oraz trybu przyznawania wyróżnień 
i nagród, rodzajów wyróżnień i nagród oraz wysokości nagród pieniężnych za  
wysokie wyniki sportowe w sporcie kwalifikowanym. 
5. Traci moc uchwała  Nr XXII/289/2008 Rady Miasta Jastrzębie Zdrój z dnia 31 
stycznia 2008r. zmieniająca Uchwałę Nr XIX/203/2007 Rady Miasta Jastrzębie 
Zdrój z dnia 22 listopada 2007 r.  w sprawie warunków oraz trybu przyznawania 
nagród pieniężnych oraz wysokości nagród pieniężnych dla trenerów, zasłużonych 
w osiąganiu wysokich wyników w sporcie kwalifikowanym. 
6. Traci moc Uchwała Nr XIX/203/2007 Rady Miasta Jastrzębie Zdrój z dnia 22 
listopada 2007r. w sprawie określenia warunków oraz trybu przyznawania nagród 
pieniężnych oraz wysokości nagród pieniężnych dla trenerów, zasłużonych w 
osiąganiu wysokich wyników w sporcie kwalifikowanym. 
7. Traci moc Uchwała Nr XII/141/2007 Rady Miasta Jastrzębie Zdrój z dnia 28 
czerwca 2007 r.  zmieniająca Uchwałę w sprawie określenia warunków oraz trybu 
przyznawania  wyróżnień i nagród, rodzajów wyróżnień i nagród  oraz wysokości 
nagród pieniężnych za wysokie wyniki sportowe w sporcie kwalifikowanym. 
 
Ogiegło Janusz 
 - Gościmy na komisji Pana Prezesa Klubu KS Jastrzębski Węgiel. Proszę 
powiedzieć czy ma Pan uwagi do projektu uchwały? 
 
Grodecki Zdzisław 
 - Nie mam żadnych uwag. Uważam, że nie ma potrzeby tworzenia tego typu 
uchwał. Takie uchwały nie służą rozwojowi sportu wyczynowego w tym mieście. 
Jako Klub przygotujemy jak by na przyszłość mogło to wyglądać.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Szanowni Państwo, w stosunku do poprzednich uchwał nastąpiła tego typu 
zmiana, że nagroda będzie  np. dla drużyny  oraz o wielkości nagrody będzie 
decydował  Prezes.  
 
Piotr Włodarek 
 - Czy stypendia byłyby przydzielone od stycznia? 
 
Majkowska Olga 
 - Jeżeli wszystko będzie dobrze, to stypendia będą wypłacane końcem sierpnia 
początkiem września. Jest to niezależne od nas. Będziemy oczekiwać na 
publikacje, która czasem trwa 2 miesiące po publikacji jest 14 dni do wejścia 
uchwały w życie. Kluby mają miesiąc czasu na składanie wniosków. Myślę, że 
będzie to druga połowa roku. Kwotowo środki będą podzielone na mniejszą ilość 
miesięcy dla danego zawodnika.  
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Ogiegło Janusz 
 - W Regulaminie przyznawania nagród i wyróżnień w §6 jest mowa                  
że:” Nagrody dla zawodników w indywidualnych dyscyplinach sportu mogą być 
przyznane za osiągnięcia sportowe w systemie trójstopniowym, obejmujących 
również zawodników niepełnosprawnych: 
a/ Nagroda I stopnia za zdobycie medalu lub udział w Igrzyskach Olimpijskich, 
Igrzyskach Paraolimpijskich, 
b/ Nagroda II stopnia za zdobycie medalu w Mistrzostwach Świata, Mistrzostwach 
Europy, 
c/ Nagroda III stopnia za zdobycie medalu w klasyfikacji generalnej Pucharu 
Świata, Pucharu Europy, 
d/ Wyróżnienie za zdobycie medalu w Mistrzostwach Polski, Pucharze Polski lub 
uzyskanie innego wyniku mającego charakter szczególnego wyczynu 
sportowego”. Czy my nie stawimy sobie zbyt wysokiej poprzeczki? Na ile 
Mistrzostw Świata czy Igrzysk Olimpijskich możemy w naszym mieście liczyć? 
 
Grodecki Zdzisław 
 - Rozumie, że taka dyscyplina jak hokej nie ma szansy otrzymać nagrody lub 
wyróżnienia. Może otrzymać tylko stypendium.  
 
Ogiegło Janusz 
 - Proszę powiedzieć ile aktualnie mamy Mistrzów Świata lub Mistrzów Europy? 
 
Marlena Brzyszczan 
 - Nie mamy.  
 
Włodarek Piotr 
 - Taka sama sytuacja dotyczy przyznawania stypendium. W §4 mamy zapis, że: 
„Stypendium może być przyznane zawodnikowi w sporcie indywidualnym i 
zespołowym, który osiągnął wynik  sportowy  w międzynarodowym lub krajowym 
współzawodnictwie sportowym  i w dyscyplinach: 
1. indywidualnych: zajął miejsce od pierwszego do dziesiątego w klasyfikacji na 
Igrzyskach Olimpijskich lub Paraolimpijskich, Mistrzostwach Świata, Pucharach 
Świata lub zajął od pierwszego do trzeciego miejsca w klasyfikacji na 
Uniwersjadach, Mistrzostwach Europy,  
w Pucharze Europy, na Mistrzostwach Polski oraz w Pucharze Polski. 
2. zespołowych: zakwalifikował się do kadry pierwszego zespołu 
reprezentującego klub w oficjalnych rozgrywkach ligowych organizowanych i 
nadzorowanych przez Polskie Związki Sportowe w dyscyplinach posiadających 
minimum dwa ogólnopolskie poziomy rozgrywkowe. W § 8  mamy również zapis , 
że : „Warunkiem ubiegania się o stypendium jest złożenie opracowanego przez 
właściwy polski związek sportowy lub organ statutowy klubu sportowego 
programu szkoleniowego zawodnika. Program musi zawierać m. in. okres trwania 
przygotowań, założone cele sportowe, plan treningów oraz startów w zawodach”. 
W jakim celu potrzebny jest plan treningów zawodnika?  
 
Marelna Brzyszczan 
 - Jeżeli zawodnik bierze udział w programie szkoleniowym to musi trenować. 
Wcześniej trenerzy rozpisywali treningi dla wszystkich a nie dla indywidualnego 
zawodnika.  
 
 



 6

Grodecki Zdzisław 
 -  Rozumiem, że jak trener siatkówki rozpisze treningi w języku włoskim bo taki 
mamy język komunikacyjny to będzie można złożyć wniosek? 
 
Olga Majkowska 
 - Jeśli przyjęliśmy załażenie, że będziemy w jakiś sposób rozliczać uczestnictwo 
w programie stypendialnym to musimy wiedzieć jak program stypendialny 
przebiega.  
 
Toborowicz Anna 
 - Czy Rewia taneczna „Klips” może ubiegać się o stypendium? 
 
Majkowska Olga 
 - Nie, ponieważ nie jest to klub sportowy.  
 
Ogiegło Janusz  
 - Mam jeszcze pytanie do Regulaminu wyróżnień i nagród. W §13 czytamy – 
„Zawodnik lub zespół, który w danym roku osiągnął najwyższy wynik wśród 
kandydatów do nagrody pieniężnej otrzymuje pozłacaną statuetkę „Złotego 
Jastrząbka”. Czy statuetki są faktycznie pozłacane? 
 
Marlena Brzyszczan 
 - Jest pokrywa 18 karatowego delikatnego złota.  
 
Grodecki Zdzisław 
 - W związku z uchwałą znowu powtórzą się sytuacje , że jeżeli złożymy wniosek 
o stypendium to np. zagraniczni siatkarze grający w naszej drużynie otrzymają 
stypendia z miejskich pieniędzy. Czy nie warto stworzyć właściwego sytemu 
finansowania. Rozumiem, że miasto chce finansować sport. W mieście jest 
bardzo dużo pieniędzy na sport, choćby utrzymanie lodowiska, tworzenie UKS. 
Można byłoby wdrożyć nowe instrumenty.  
 
Olga Majkowska 
 - Uchwała była konsultowana i żadne uwagi nie wpłynęły.  
 
Włodarek Piotr 
 - Uchwała jest dobra dla siatkówki i hokeja natomiast pozostałe dyscypliny są 
odcięte od nagród i stypendiów.  
 
Holesz Dariusz 
 - Proszę pamiętać, że dla drużyn, które są w niższych ligach jest drugie źródło 
finansowania – dotacje na działalność ogólno szkoleniową.  
 
Olga Majkowska 
 - Odniosłam wrażenie, że rolą uchwały było zwiększyć prestiż jeżeli chodzi o 
nagrody.  
 
Grodecki Zdzisław 
 - Nie chciałbym być traktowany jako wyraziciel swojego środowiska, żyję 
środowiskiem całego miasta. Myślę, że dawanie pieniędzy jest to niszczenie 
sportu. Jeżeli chcemy przekazywać  pieniądze na sport to bardzo dobrze tylko, 
żeby pieniądze miały strefę właściwą zwrotu. My nie oczekujemy pieniędzy jako 
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klub tylko nowych narzędzi do wdrożenia. My nie złożymy wniosków na 
stypendia. Chciałbym w przyszłości porozmawiać o takich sprawach jak np. 
przekazanie hali w zarządzanie zewnętrzne, aby hala zarabiała, o sprzedaniu 
nazwy do hali w Jastrzębiu. 
 
Olga Majkowska 
 - Jeżeli hala ma zarabiać to kluby sportowe będą musiały płacić za korzystanie z 
hali.  
 
Ogiegło Janusz 
 - Ważne, jest, żeby Pan porozmawiał z Panem Prezydentem w sprawie 
użytkowania hali.  
 
Grodecki Zdzisław 
 - Chciałbym Państwu powiedzieć, że KS Jastrzębski Węgiel, żeby grać na 
poziomie na którym gra musi zgromadzić kilka milionów złotych.  
 
Andrzej Matusiak 
 - W każdej chwili uchwałę można zmienić. Proszę powiedzieć co z Radą Sportu? 
 
Olga Majkowska 
 - Nie ma przepisu zobowiązującego do utworzenia Rady Sportu.  
 
Włodarek Piotr 
 - Rozumiem, że nie będziecie jako Klub starali o stypendia? 
 
Grodecki Zdzisław 
 - Jeżeli będzie taka uchwała to myślę, że nie. 
 
Ogiegło Janusz 
 - Rozumiem, że organ przygotowujący uchwałę pozostaje przy zapisie  
Mistrzostw Świata w uchwale? 
 
Majkowska Olga 
 - Nie jestem jednostronnie upoważniona do podejmowania decyzji o zmianach. 
Jeżeli chcecie Państwo dokonać zmian w uchwale to macie do tego Państwo 
prawo.  
 
Włodarek Piotr 
 - Na czym polegały konsultacje społeczne? Klubu sportowe otrzymały uchwałę? 
 
Olga Majkowska 
 - Uchwała była wywieszona na tablicy ogłoszeń.  
 
Ogiegło Janusz 
 - Czy ma Pani takie dokumenty w których klub stwierdza, że zapoznał się  z 
uchwałą i nie wnosi uwag? 
 
Olga Majkowska 
 - Nie. Taki tryb konsultacji został określony w uchwale. Ogłoszenie jest 
sposobem, że każdy ma możliwość zapoznania się.  
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Ogiegło Janusz 
 - Ile uwag pisemnych do Państwa trafiło? 
  
Olga Majkowska 
 - Nie było uwag.  
 
Zdzisław Grodecki 
 - Szanowni Państwo mówiąc o priorytetach nie oczekuje, żeby miasto 
przeznaczało na KS Jastrzębski Węgiel pieniądze, ale oczekuje prostych 
rozwiązań np. pracy Wydziału Promocji. Chciałbym, aby osoby, które piszą 
projekty europejskie napisały projekty dla klubów sportowych. Dlaczego nie 
znaleziono 10 tys. zł na stanowisko w Bolznao, aby promować miasto.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Jeżeli chodzi o projekty UE to istnieje jastrzębski inkubator społecznej 
przedsiębiorczości. Jest osoba, która bezpłatnie pisze projekty. Klub hokeja 
skorzystał i otrzymał środki.  
 
Zdzisław Grodecki 
 - KS Jastrzębski Węgiel jest spółką prawa handlowego, nie jesteśmy 
stowarzyszeniem ani organizacją pozarządową.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Przy układaniu planu pracy na II półrocze w pierwszej kolejności porosimy na 
komisję Pana Prezesa KS Jastrzębski Węgiel. Będziemy dyskutować i rozmawiać. 
Chciałbym wiedzieć co Pan Prezes oczekuje od miasta.  
 
Zdzisław Grodecki 
 - Mieliśmy prezentację na Sesji Rady Miasta i do tamtej pory nie wydarzyło się 
nic.  
 
Ogiegło Janusz 
 - Jeśli komisja w tej chwili uzna, że kluby sportowe w naszym odczuciu są 
niedoinformowane i uchwały nie podejmiemy to co wówczas? 
 
Olga Majkowska 
 - Może nie być stypendiów.  
 
Komisja negatywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 1, przeciw – 2, wstrzymujących się – 
3. 
 

• pismo ZS nr 12 w sprawie remontu boiska  
 
Janusz Ogiegło zapoznał Radnych z treścią  pisma.  
 
Andrzej Matsiak 
 - Myślę, że remont boiska  przy ZS nr 12 dołączymy do wniosków budżetowych 
na 2012 r.  
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Iwona Rosińska 
 - Szanowni Państwo, dziewczęta w ZS nr 12 osiągają bardzo dobre wyniki a 
trenują  w bardzo złych warunkach.  
 
Ad. 5 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Włodarek Piotr 
 - Chciałabym zgłosić kwestię ogrodzenia boiska przy SP nr 10.  
 
Toboroiwcz Anna 
 - Pan Dyrektor Płaczek jest prawie na każdej komisji Edukacji i tego problemu 
nie zgłaszał, ale podzielam Pana wniosek.  
 
Grodecki Zdzisław 
 - Chciałbym, aby to co mówię nie zostało traktowane personalnie. Bardzo ważna 
jest Komisja Kultury i Sportu i chciałbym, aby komisje odbywały się 
merytorycznie. Sprawy kultury i sportu są bardzo ważne. Przepraszam, jeżeli 
kogoś z Państwa uraziłem. Myślę, że problemy KS Jastrzębski Węgiel są znane.  
 
Ogiegło Janusz 
 - Dzisiejsza dyskusja spowodowała, że trochę inaczej spojrzeliśmy  na projekt 
uchwały w sprawie przyznania nagród, wyróżnień i stypendiów.  
 
Wniosek Komisji: 
 
Komisja wnioskuje o zoorganizowanie spotkania Prezydenta Miasta  z Prezesem 
Klubu Sportowego Jastrzębski Węgiel Zdzisławem Grodeckim w celu 
przedyskutowania użytkowania hali widowiskowo – sportowej.  
 
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.  
 
 
Ad. 6 
 
Protokół z poprzedniej komisji został przyjęty głosami: za – 7,            
przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
 
Ad. 7 
 
Wiceprzewodniczący podziękował wszystkim za przybycie po czym zakończył 
posiedzenie.  
 
Protokołowała      Wiceprzewodniczący Komisji 
Monika Dulewicz      Kultury i Sportu   
        JANUSZ OGIEGŁO  
 
 


